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Betreft: onderzoek werkgeverschap opvoedondersteuners GR Peelgemeenten  
   
 
 
Geacht College, 
 
De VVD heeft u gevraagd naar een onderzoeksrapport over het werkgeverschap 
opvoedondersteunders.  
 
In eerste instantie, op 7 november, benoemde ik in mijn vraag daarin abusievelijk 
dorpsondersteunders. Nog dezelfde dag, op 7 november, ontving ik uw reactie dat een 
onderzoek naar werkgeverschap dorpspondersteuners niet bekend is.  
 
Op 14 november heb ik aangegeven dat het niet een rapport betreft over het 
werkgeverschap van dorpsondersteuners maar het werkgeverschap van 
opvoedondersteuners. 
 
Op 20 november bood u de griffie een schriftelijke reactie aan op mijn gecorrigeerde vraag 
van 14 november. Uw reactie luidt:  
 
“De gemeentesecretaris heeft geen rapport ontvangen over de werkgeversrol van 
dorpsondersteuners. 
 
Er is wel een rapport in voorbereiding voor de werkgeversrol van de Jeugdprofessionals. De 
jeugdprofessionals zijn in Gemert-Bakel in gemeentelijke dienst. We zijn daar tevreden over, 
de medewerkers zijn blij met de werksituatie en we hebben daarnaast een structurele 
besparing kunnen inboeken. Het college bestudeert het rapport zodra het wordt 
aangeboden.” 
 
Voorts gaf u een mondelinge reactie op de vraag naar het rapport werkgeverschap 
opvoedondersteuners (jeugdprofessionals) in de vergadering van de raadscommissie SD op 
22 november jl.. 
 
 
 



 
 
Woordelijk is de beraadslaging in deze commissievergadering als volgt: 
 
Wethouder Steeghs: 
Wat is de positie van opvoedondersteuners heb ik zo even kort genoteerd. Zij zijn bij ons in 
dienst, algemeen bekend, en in onze organisatie ook aanwezig. Dat is niet voor onze 
gemeente uniek want in alle gemeenten in de Peel zijn de opvoedondersteuners lokaal 
ingebed in de organisatie. 
 
Raadslid Vroomans: 
Is daarbij sprake van in loondienst zijn van … 
 
Wethouder Steeghs: 
Ook daar wilde ik wat over zeggen. In andere gemeenten is dat weer niet het geval en dat is 
binnen de Peel aanleiding geweest voor discussie in welke mate we daarin eenduidig 
moeten zijn of niet. Er is een onderzoeksbureau mee bezig geweest maar op dit moment 
hebben wij daar de resultaten nog niet van dus ik kan u op het dilemma dat u schetst het 
antwoord nog niet geven want in het onderzoek worden de voors en de tegens tegen elkaar 
afgewogen. En wat een opvoedondersteuner concreet doet wanneer hij ergens in huis komt, 
is aan de betreffende opvoedondersteuner. Maar in principe is het doel waarvoor hij 
binnentreedt, om het maar even juridisch te maken, datgene waarvoor verantwoording ligt. 
Het rapport, het onderzoek, over werkgeverschap jeugdprofessionals geeft daar de voors en 
tegens van aan, althans dat is de bedoeling, als het onze kant op komt. 
 
Raadslid Vroomans: 
Dat onderzoek, dat is nog niet afgerond ? 
 
Wethouder Steeghs: 
Nee. 
 
 
Wij hebben vanuit de Peelgemeenten bevestigd gekregen dat de onderzoekers bedoeld 
onderzoek hebben afgerond en op 8 oktober hebben gepresenteerd c.q. aangeboden aan 
betrokken partijen. 
 
Aansluitend wordt in de betrokken gemeenten een ambtelijk standpunt geformuleerd en 
een bestuurlijke reactie voorbereid. Wij achten het onwaarschijnlijk dat Gemert-Bakel de 
presentatie / aanbieding van het rapport heeft gemist en/of dat intern nog geen vorm wordt 
gegeven aan reacties daarop. 
 
Wij constateren dat de reactie van het college op onze vragen tot op heden anders wil laten 
geloven.  



 
 
 
 
Met grote nadruk wijzen wij op het in de Gemeentewet verankerde vragen- en 
inlichtingenrecht van raadsleden, wat er op neerkomt dat het college, of ieder van zijn leden 
afzonderlijk, de gevraagde informatie verschaft tenzij dit in strijd is met het openbaar 
belang.  
 
Wij roepen het college hierbij op het rapport over werkgeverschap opvoedondersteuners / 
jeugdprofessionals binnen 24 uur, doch uiterlijk voor 4 december 10:00 uur te verstrekken. 
 
Wij zien uw reactie gaarne tegemoet en danken u bij voorbaat voor uw inzet. 
 
 
 
 
 
 
Jan Vroomans 
Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 


